
  
Anmälningsärenden 
  
§ 73    
      
   

- Åbo svenska församlings kyrkoherde har valts till kontraktsprost 
för perioden 1.10.2024-30.9.2028. 

- Samfälligheten har utarbetat en tillgänglighetsplan som har 
översatts till svenska. 

- Kursen om existentiell hälsa drog fulla hus när den startade 11.9. 
- Ulla Achrén meddelade att fastighetssektionen vid den kyrkliga 

samfälligheten har gått igenom fastighetsmassan, målsättningen 
är att bli av med 5% av den under denna mandatperiod. Frågan 
behandlas av det gemensamma kyrkofullmäktige på dess 
följande möte i höst.På fastighetssektionens följande möte 
framförs förslag till det gemensamma kyrkorådet om förhöjning 
av avgifterna och justering av principerna för användningen av 
samfällighetens kyrkor, församlingshem, prästgårdar m.m. 

- Lillemor Wennerström meddelade att ljudet under en 
konfirmation inte varit i balans, under en psalm hördes musiken 
alldeles för högt och sedan igen är det väldigt svårt att höra vad 
som sägs då man sitter längre bak i kyrkan. 

 
 
Förslag Församlingsrådet antecknar anmälningsärendena för kännedom. 

 
Beslut Församlingsrådet antecknade anmälningsärendena för kännedom. 
 
 
 
 
 
 
 


